
Acta de la reunió de dimecres 29 de juliol de 2020 a les 16:15 a 
la sala de l’ajuntament del Papiol 
 
 
Assistents: 
 
- Per part del Club Esportiu d’Arts Marcials El Papiol: 
 
Borja Hernández Meca (President) 
Miquel Julián Guzmán (Coordinador tècnic i monitor)  
 
- Per part del Govern Municipal de l’Ajuntament del Papiol: 
 
Joan Borràs i Alborch (Regidor d’Esports i Alcalde del Papiol) 
Albert Batlle Fernández (Tècnic Municipal d’Esports) 

 

Ordre del dia: 
 
Com es va acordar a la darrera reunió del Club el 2 de Juliol de 2020, es fa trasllat al govern 
municipal dels problemes tractats: 
 

- Història del Club: Pas pel CEM, creació del Club i situació actual. 

- Estat econòmic del Club: Subvencions, beques i ajudes. 

- Problemes d’espai i ús compartit. Falta de document de cessió d’espais. 

- Activitats relacionades que no s’han pogut portar a terme. 

- Negativa per a organitzar casals o formar part de la oferta d’activitats a l’estiu. 

- Repercussió del COVID-19 a les activitats del Club i problemes d’inici de l’activitat. 

 

Temes tractats: 

- Problemes de l’activitat de Judo al llarg dels anys. Incidències que encara s’arrosseguen. 

- Manca de beques, subvencions i ajudes que han generat problemes econòmics al Club, 
inversions en material a fons perdut, avançament del pagament dels alumnes becats, 
suspensió de pagaments, etc. 

- Mala utilització del nostre material per part de persones alienes al club, diverses incidències 
durant les classes i problemes d’horari. 

- Sol·licitud per a l’ús compartit de les oficines, problemes d’espai, seguretat del nostre material, 
etc. 

- Activitats programades que no s’han pogut realitzar per falta de comunicació, mitjans, 
permisos, col·laboracions i/o ajudes. 

- Dificultats per realitzar casals d’estiu, encara que es proposi fer casals conjunts amb altres 
entitats. 

 

Acords: 
 
El president i el coordinador tècnic del Club es comprometen a: 
 
- Traslladar el més aviat possible al tècnic municipal d’esports qualsevol problema del club per 
buscar una solució adient. 



 
El Govern municipal es compromet a: 
 
- Tramitar i fer arribar la documentació sobre cessió d’espais al club per poder traslladar la seu 
al pavelló.  

- Habilitar l’espai de l’antic bar com a oficina per al club. 

- Augmentar la subvenció fins a 2500€ a partir d’ara. 

 

Ambdues parts es comprometen a: 
 
- Mantenir un clima d’amistat i col·laboració activa per solucionar els diferents problemes i 
necessitats de les diferents activitats que el club Esportiu d’arts marcials proposa. 
 
 
Fi de la reunió a les 17:30 
  

Agraïm al govern municipal la seva assistència, col·laboració i recolzament. 

 
 


